

AFNOR Certification certifies that the management system implemented by:
AFNOR Certification certifie que le système de management mis en place par :

INTAI TECHNOLOGY CORP.

鏡鈦科技股份有限公司

for the following activities:
pour les activités suivantes :

408209 臺中市南屯區精科路 9 號 1. 扣件及精密機械零件之製造。 2. 螺絲及數控零件之加工、包裝服務。 3. 骨科、牙科植入物及 儀器和外科儀器及配件之設計、製造、組裝。 4. 射頻、微波開關及零件之設計及製造。 5. 金屬 件之電化學加工。 407021 臺中市西屯區工業區 35 路 10 號 1. 金屬粉末射出成型零件之設計及製造。 2. 外科儀器及配件之設計、製造、組裝。 421012 臺中市后里區后科路 2 段 339 號 1. 外科儀器及配件之設計、製造、組裝。

No. 9, Jingke Road, Nantun Dist., Taichung City 408209, Taiwan (R.O.C.)

1. Manufacture of Fasteners and Precision Mechanical Parts. 2. Processing, Packaging Services of Screws and CNC Parts. 3. Design, Manufacture and Assemble of Orthopedic and Dental Implants and Instruments, Surgical Instruments and Accessories. 4. Design and Manufacture of RF(Radio Frequency), Microwave Switch and Parts. 5. Electrochemical Machining for Metal Parts.

No.10, Gongyequ 35th Rd., Xitun Dist., Taichung City 407021, Taiwan (R.O.C.)

1.Design and Manufacture of MIM(Metal Injection Molding) Parts. 2.Design, Manufacture and Assemble of Surgical Instruments and Accessories.

No. 339, Sec. 2, Houke Rd., Houli Dist., Taichung City 421012, Taiwan (R.O.C.)

1.Design, Manufacture and Assemble of Surgical Instruments and Accessories.

has been assessed and found to meet the requirements of:
a été évalué et jugé conforme aux exigences requises par :

ISO 45001:2018

and is developed on the following locations:
et est déployé sur les sites suivants :

408209 臺中市南屯區精科路 9 號

NO. 9, JINGKE ROAD, NANTUN DIST., TAICHUNG CITY 408209, TAIWAN (R.O.C.)

407021 臺中市西屯區工業區 35 路 10 號

NO. 10, GONGYEQU 35TH RD., XITUN DIST., TAICHUNG CITY 407021, TAIWAN (R.O.C.)

421012 臺中市后里區后科路 2 段 339 號

NO. 339, SEC. 2, HOUCHE RD., HOULI DIST., TAICHUNG CITY 421012, TAIWAN (R.O.C.)

This certificate is valid from (year/month/day)

Ce certificat est valable à compter du (année/mois/jour)

2025-09-22

Until
jusqu'au

2028-08-18

